

**A cow makes muh! Many cows make an effort.
Eine Kuh macht muh!
Viele Kühe machen sich Mühe.**

Under this motto was also our Crazy Cow Special. Efforts are also made to the many guests who have visited our web special. Many have skirts, shirts or other kuh-design-sachen purchased and of course proudly presents. We are particularly pleased also always that very many of our guests already on Friday club evenings arrive. With Urs Frick as a club caller and a great selection of callers-from-the-floor we had already on Friday evening a bomb mood.

Already for the 2. Times have we meet us in the Sternen (Parish Hall Wangs) to cow-stampede made. Our friends from far and near are from a total of 42 clubs arrived. The best cows are traditionally the "Eutertanz" choosing. The bushed cow could with the help of our guest Callers Jerry Jestin professionally with the lasso be captured. Yes, but the rest of the cowboys and girls had rather your efforts.

With the direct import from Canada Jerry Jestin and our MC Urs Frick we had on the right actors. The mood in the stables was hot and all dancers in the best mood and society. The Small Theater "Kuhgeflüster" and the singing scene (made by Crazy Cows), with appropriate applause richly rewarded. As already tradition was also to



Unter diesem Motto stand auch unser Crazy Cow Special. Mühe haben sich auch die vielen Gäste gemacht, die unser Special besucht haben. Viele haben sich Röcke, Blusen oder sonstige Kuhdesign-Sachen angeschafft und natürlich stolz präsentiert. Besonders freut uns auch immer, dass sehr viele unserer Gäste bereits am Freitag zum Clubabend anreisen. Mit Urs Frick als Clubcaller und einer tollen Auswahl an Callern from the Floor hatten wir bereits am Freitagabend eine Bombenstimmung.

Schon zum 2. Mal haben wir uns im Sternen (Gemeindesaal Wangs) zur Cow-Stampe getroffen. Unsere Freunde aus Nah und Fern sind aus insgesamt 42 Clubs angereist.

Die besten Kühe werden traditionsgemäss beim „Eutertanz“ erkoren. Die ausgebüchste Kuh konnte mit Hilfe unseres Gastcallers Jerry Jestin fachgerecht mit dem Lasso eingefangen werden. Na ja, die restlichen Cowboys und -Girls hatten da schon eher ihre Mühe.

Mit dem Direktimport aus Kanada Jerry Jestin und unserem MC Urs Frick hatten wir auf die richtigen Akteure gesetzt. Die Stimmung im Stall war heiss und alle Tänzer in bester Laune und Gesellschaft. Das kleine Theater „Kuhgeflüster“ und die Gesangseinlage (made by Crazy Cows)

our after-party a lot of laughter. The Mood for cooking brought the Crazy Cows when Strauss riding, there was not a dry eye!

With the farewell on Sunday is also the most beautiful Special at the end and it means farewell until the next time in Sevelen or somewhere in a square.

It has a lot of fun with all of you, thanks to the OK and all the Crazy Cows. We look forward to meeting you on our next special attention to:10-year anniversary on 12./13. May 2018 with guest caller Michael Braithwaite and from our stable Urs Frick to support. We shall have to wait and see what the caller and the cows back everything from the Horn spells.

We also like to receive guests every Friday in our club home, for straw and milk is provided for the rest of your experiences on our homepage www.crazycowdancers.ch.

In this sense, comes in the hooves and swings, what you have to Swing!

A warm MUUUHHH from Switzerland



wurde mit entsprechendem Applaus reich belohnt. Wie bereits Tradition wurde auch an unserer Afterparty viel gelacht. Die Stimmung zum Kochen brachten die Crazy Cows beim Straussenreiten, da blieb kein Auge trocken!

Mit dem Farewell am Sonntag geht dann auch der schönste Special zu Ende und es heisst Abschied nehmen bis zum nächsten Mal in Sevelen oder irgendwo in einem Square.

Es hat mega viel Spass gemacht mit euch allen, herzlichen Dank ans OK und alle Crazy Cows. Wir freuen uns, euch auf unser nächstes Special aufmerksam zu machen: 10-Jahre Jubiläum am 12./13. Mai 2018 mit Gastcaller Michael Braithwaite und aus unserem Stall Urs Frick zur Unterstützung. Wir dürfen gespannt sein, was die Caller und die Kühe wieder so alles aus dem Horn zaubern.

Gerne empfangen wir auch jeden Freitag Gäste in unserem Clubheim, für Stroh und Milch ist gesorgt, den Rest erfahrt ihr auf unserer Homepage

www.crazycowdancers.ch.

In diesem Sinne, kommt in die Hufe und schwingt, was ihr so zum Schwingen habt!

Ein herzliches Muuuhhh aus der Schweiz